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ZÁPISNICA  ZO ZASADNUTIA  

RIADNEHO OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 

 

konaného dňa 26.02.2014 

v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch 

 

 

 

 
 

 

 

 

 



 

 

Z á p i s n i c a 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo  

dňa 26.02.2014 v Robotníckom kultúrnom dome  v Sučanoch 

 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári OcÚ: 
1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce  

2. Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Ing. Vladimír Plžik  -   hlavný kontrolór obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    
  

1. MUDr. Richard Koyš  

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová  

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit  

7. Katarína Miháliková  

8. Ing. Ján Jamriška - ospravedlnený    

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica  

 

Hostia:   

 

 - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 

 

1.  Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení OcZ Sučany 

5. Správa z kontrolnej činnosti HK za rok 2013 

6. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2014 

7. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 1/2013 o poskytovaní dotácií 

8. Návrh dodatku č. 2 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a  

školských zariadení zriadených na území obce Sučany 

9. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 2/1999 Udeľovanie čestného občianstva obce Sučany, ceny    

  obce Sučany a ceny starostu obce Sučany 

10. Protest prokurátora podľa § 22 ods. 1 písm. a/ bod 2 a § 25 zák. č. 153/2001 Z. z. o proku 

      ratúre v znení neskorších predpisov 

     11. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 3/2013 o podmienkach držania psov na území obce Sučany 

     12. Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2013 

     13. Schvaľovanie žiadostí o dotácie z rozpočtu obce 

     14. Inventarizácia majetku k 31.12.2013 s návrhom na vyradenie majetku 

     15. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce /obytné kontajnery/ 

     16. Správa o činnosti OP a OHZ za rok 2013 

     17. Rôzne 

     18. Interpelácie 

     19. Záver 
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O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  
JUDr. Jozef Petráš, CSc., starosta obce otvoril zasadnutie riadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Privítal 7 prítomných poslancov (Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, 

PhDr. Bella, p. Makovník, p. Rybár a p. Miert). Ospravedlnil neúčasť Ing. Jamrišku. 

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení písomnou 

pozvánkou, ktorá bola zverejnená na úradnej tabuli, web-stránke obce a obecnom rozhlase.  

 

S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

p. starosta sa opýtal, či má niekto návrhy, pripomienky k navrhnutému programu. Pripomienky 

boli vznesené Mgr. Orelovou a p. Miertom. 

 

Mgr. Orelová navrhla:  

- aby pred bod „Rôzne“ boli zaradené „Výstupy z komisií“ 

- presun bodu 6/ Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2014 za bod 13/ Schvaľovanie žiadostí o 

dotácie z rozpočtu obce, nakoľko sa okolo 17,00 hod. dostavia zástupcovia evanjelickej cirkvi. 

 

p. Miert uviedol, že je potrebné schváliť člena stavebnej komisie. 

 

Hlasovanie za upravený program: 

Za: 7 (Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. Bella, p. Makovník, p. Rybár a p. 

Miert) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Orelová a p. Miháliková. 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení  - Mgr. Orelová, p. Miháliková: 

Za: 6 (MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. Bella, p. Makovník, p. Rybár a p. Miert) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Orelová)  

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: p. Rybár, PhDr. Bella. 

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení – p. Rybár, PhDr. Bella 

Za: 6 (Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, p. Makovník, p. Rybár a p. Miert) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (PhDr. Bella) 
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Kontrola plnenia uznesení OcZ Sučany 

p. prednosta vykonal odpočet plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

 

Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil MUDr. Koyš. 

 

Správa z kontrolnej činnosti HK za rok 2013 

Ing. Plžik uviedol, že správa bola vypracovaná v zmysle zákona do 60 dní, je predložená na 

schválenie obecnému zastupiteľstvu. Bolo vykonaných 10 kontrolných akcií v zmysle plánu 

kontrolnej činnosti, z ktorých 1 bola ukončená záznamom, zvyšných 9 bolo ukončených 

správou, v ktorej boli prijaté opatrenia. Tieto budú predmetom samostatnej kontroly. 

 

Rozprava: Mgr. Orelová, PhDr. Bella 

 

Mgr. Orelová sa opýtala, ako sú splnené opatrenia zistených porušení zákona. Opýtala sa na 

Smernicu o verejnom obstarávaní a zverejňovanie zákaziek s nízkou hodnotou. 

 

p. prednosta odpovedal, že neboli riešené veci s nízkou hodnotou. Verejné obstarávanie na odvoz 

odpadu práve prebieha. 

 

Mgr. Orelová sa opýtala na vypracovanie internej smernice vedenia účtovníctva. 

 

Ing. Plžik odpovedal, že táto je rozpracovaná, audítorka k nej predkladá stanovisko. Táto bude 

predmetom osobitnej kontroly v 1. polroku 2014. 

 

 

Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 1/2013 o poskytovaní dotácií 

p. prednosta uviedol, že bol vypracovaný materiál, ktorý bol v predstihu zverejnený a doručený 

poslancom.  

 

Rozprava: Mgr. Orelová, Ing. Plžik 

 

Mgr. Orelová uviedla, že materiál bol prejednaný ekonomickou komisiou, ktorá ho doporučuje 

schváliť.  

 

Ing. Plžik uviedol, že vykonáva kontrolu poskytnutých dotácií. Bude potrebná zmena v 

mechanizme ich poskytovania a vyúčtovania. Mechanizmus dohodne ekonomická komisia. 

Centrá voľného času oceňujú prístup obce. Základnou filozofiou je, že zvýšené podielové dane 

na deti sa deťom vracajú. Mali by smerovať k deťom s trvalým pobytom v obci.  Internou 

smernicou sa určí spôsob poskytovania dotácie. Všetky podmienky budú stanovené v zmluve. 

Minulý rok obec poskytovala dotácie podľa školského zákona, čo nebolo správne. Pre tento rok 

je návrh, že nemusia byť zaradené do siete školských zariadení, ale môžu fungovať ako 

občianske združenia a budú dostávať dotácie podľa VZN o dotáciách obce Sučany. Je potrebné 

systém nastaviť podľa toho, či dieťa navštevuje jeden, alebo 3 krúžky. Taktiež niektoré CVČ  

funguje 1 x ročne 4 hodiny, iné funguje týždenne. Je potrebné zadefinovať vytvorenie 

podmienok. 

 

p. starosta dodal, že teraz sa získavajú praktické skúsenosti potrieb a administratívne riešenia. 
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p. Miert doplnil, že OZ má  snahu aktivitu detí podporiť tak, aby boli peniaze použité efektívne.  

 

Hlasovanie za schválenie dodatku č. 1 k VZN o poskytovaní dotácií: 

Za: 8 (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. Bella, p. Makovník, p. 

Rybár a p. Miert) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh dodatku č. 2 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a 

prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území obce Sučany 

p. prednosta uviedol, že sa jedná o úpravu pôvodného VZN. 

 

Ing. Plžik uviedol, že schválenie tohto dodatku by malo predchádzať schváleniu rozpočtu, 

stanovuje množstvo finančných prostriedkov pre MŠ, ŠJ. 

 

Hlasovanie za schválenie dodatku č. 2 k VZN 9/2009: 

Za: 8 (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. Bella, p. Makovník, p. 

Rybár a p. Miert) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavila Mgr. Ďaďová. 

 

Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 2/1999 Udeľovanie čestného občianstva obce 

Sučany, ceny obce Sučany a ceny starostu obce Sučany 

Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

Ing. Plžik uviedol, že návrh dodatku vyplýva z vykonaných kontrol, kedy sú oceňovaní ocenen 

podľa pravidiel stanovených cenou obce, inokedy cenou starostu. 

 

p. starosta doplnil, že ocenenie „Sučianska fazuľka“ je cenou starostu. 

 

Hlasovanie za schválenie dodatku č. 1 k VZN 2/1999: 

Za: 8 (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. Bella, p. Makovník, p. 

Rybár a p. Miert) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Ďaďová) 
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Protest prokurátora podľa § 22 ods. 1 písm. a/ bod 2 a § 25 zák. č. 153/2001 

Z.z. o prokuratúre v znení neskorších predpisov 

p. prednosta uviedol, že Okresná prokuratúra vzniesla protest voči VZN č. 2/2013 o chove a 

držaní zvierat, ktorým je potrebné sa do 30 dní od doručenia zaoberať. Prokurátorka doporučuje 

zmenu alebo zrušenie uvedeného VZN. 

 

Mgr. Belicová uviedla, že obec upravuje všeobecne záväzným nariadením záležitosti územnej 

samosprávy. V zákone o veterinárnej správe možnosť úpravy Všeobecne záväzným nariadením 

nie je, preto prokurátorka žiada zrušiť celé VZN. 

 

Hlasovanie za zrušenie VZN č. 2/2013: 

Za: 7 (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. Bella, p. Rybár, Mgr. 

Ďaďová) 

Proti: 1 (p. Miert) 

Zdržal sa: 1 (p. Makovník) 

 

Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 3/2013 o podmienkach držania psov na území 

obce Sučany 

Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie za dodatok č. 1 k VZN 3/2013 o podmienkach držania psov na území obce 

Sučany: 

Za: 9  (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. Bella, p. Rybár, Mgr. 

Ďaďová, p. Miert, p. Makovník) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2013 

Rozprava: Mgr. Orelová, p. Miert 

 

Mgr. Orelová navrhla zmenu miesta konania Rockfestu, ktorý sa má konať na ihrisku medzi 

rodinnými domami.  

 

p. Miert uviedol, že je potrebné sa zaoberať 750. výročím prvej písomnej zmienky o obci 
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Sučany, aby to bolo dôstojné, plne funkčné. Oslava by nemala prebiehať súčasne s jarmokom. 

Navrhol, aby prebiehala nasledujúci deň po jarmoku.  

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia sa týmto zaoberala, súhlasí s návrhom stavebnej 

komisie. Malo by to byť prerokované kultúrnou komisiou, aby bol stanovený rozpočet. Navrhla 

spojenie akcie s Hodžovými dňami. 

 

p. starosta povedal, že obec nemá exaktné dôkazy, že sa vznik obce viaže k r. 1264. Je to len 

hypotéza, ktorú je potrebné overiť. Listina vznikla až po 5. rokoch, nie je k dispozícii. Nesedí 

dátovanie obce Sučany ani Vrbice. 

Obec je schopná urobiť oslavu, no je potrebné získať prameň. 

 

p. Miert uviedol, že údaje o výmene Sučian a Vrbice uznávajú renomovaní historici. Zápis o tom  

je až po 4 rokoch. Všetci tvrdia, že v r. 1264 došlo k výmene, listina bola antidatovaná.  

 

MUDr. Koyš uviedol, že by bolo vhodné sa spojiť s Gabrielom Grenzom, zistiť jeho názor. Ak je 

výročie v tomto roku, je dostatok času ho na jeseň osláviť. 

 

Prítomní sa dohodli na zriadení komisie na preverenie dátumu prvej písomnej zmienky v 

zložení: kultúrna komisia, p. Miert, Mgr. Orelová 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2013. 

 

Správa o činnosti OP a OHZ za rok 2013 

Náčelník obecnej polície, Ján Čičerín uviedol, že správa bola zaslaná prítomným v písomnej 

podobe, na prípadné otázky a pripomienky odpovie. 

 

Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

Veliteľ OHZ, Peter Slobodník uviedol, že správa bola zaslaná v písomnej podobe. Uviedol, že je 

potrebné sa venovať riešeniu rómskej problematiky v obci – kriminalita, krádeže, produkcia 

odpadu, ničenie majetku (oplotenie multifunkčného ihriska, výsadba zelene, brána evanjelickej 

diakonie), čierne stavby. 

 

Prítomní sa dohodli na výkone každodenných kontrol zameraných na udržiavanie verejného 

poriadku, ochrany osôb a majetku v súčinnosti obecnej polície, OHZ a referenta správy majetku 
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v problémových lokalitách obce. 

OZ prijalo uznesenie, ktorým žiada starostu obce prerokovať s riaditeľmi OR PZ v Martine a OO 

PZ SR v Sučanoch problematickú situáciu v obci so zameraním sa na lokality a ich okolie so 

sociálne neprispôsobivými občanmi. Zároveň zabezpečiť vykonávanie každodenných kontrol 

zameraných na udržiavanie poriadku a dodržiavania platných právnych noriem v daných 

lokalitách, a to v súčinnosti obecnej polície, OHZ, policajného zboru a referenta pre správu  

majetku OcÚ. 

Za: 9  (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. Bella, p. Rybár, Mgr. 

Ďaďová, p. Miert, p. Makovník) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce /obytné kontajnery/ 

p. prednosta informoval, že záležitosť je potrebné riešiť, nakoľko 5.5.2014 uplynie lehota 

dočasného umiestnenia obytných kontajnerov. 

 

Rozprava: stavebná komisia, ekonomická komisia, stavebný úrad 

 

p. Miert uviedol, že stavebná komisia sa záležitosťou zaoberala, nakoľko hlavný kontrolór 

upozornil na končiaci termín dočasného povolenia stavby. Doposiaľ nebola nájdená lepšia 

lokalita ako pri diaľnici a bitúnku. Je potrebné pozemok vysporiadať, urobiť náhradnú výsadbu. 

O predĺžení rozhodnutia je kompetentný rozhodnúť stavebný úrad a p. starosta. 

Obytné kontajnery sú v zlom stave. Je problém ich preložiť tak, aby boli užívaniaschopné.  

 

Ing. Huber uviedol, že v prípade premiestnenia bude potrebné o 3-4 roky riešiť strechy, 

podlahy,... 

 

p. starosta povedal, že obytné kontajnery boli zakúpené ako krízové riešenie, išlo 

o nebezpečenstvo premeškania. Navrhol predĺženie povolenia o jeden rok. Na pozemku za 

Váhom nie je možná výstavba vzhľadom k tomu, že diaľnica nie je skolaudovaná.  

 

Ing. Huber doplnil, že do doby skolaudovania diaľnice je tam stavebná uzávera. Dodal, že 

presťahovanie obytných kontajnerov bude stáť 10-12 tis. € (siete, podlahy, žumpy), výstavba 

jednoduchých bungalovov bude stáť 15-20 tis. €/bungalov. 
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Ing. Plžik uviedol, že 10 tis. € je potrebné na takéto investície v rozpočte nájsť, v júni OZ 

rozhodne o prebytku hospodárenia.  

 

p. starosta uviedol, že problém je, že prioritne je potrebné riešiť rómske osady, kde je 

kumulovaný väčší počet osôb. 

 

Ing. Plžik uviedol, že v Turci boli uznané mestá Martin a Vrútky a obec Sučany. Dodal, že je 

potrebné zisťovať možnosti riešenia. Do júna je potrebné robiť konkrétne kroky, vyvolať 

rokovanie s dotknutými občanmi.  

 

p. Rybár uviedol, že túto otázku bolo potrebné riešiť skôr. I napriek tomu je potrebné konať 

rýchlo a efektívne. 

 

PhDr. Bella navrhol predĺženie  platnosti rozhodnutia o jeden rok s tým, že keď bude ukončená 

stavba diaľnice, bude sa riešiť pozemok v jej blízkosti.  

 

Mgr. Belicová sa opýtala, či bude predĺžené užívaniaschopné kolaudačné rozhodnutie.  

 

Ing. Huber uviedol, že je potrebné predložiť platné revízie a doriešiť právny vzťah k pozemku.  

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil Mgr. Mgr. Belica.  

 

Schvaľovanie žiadostí o dotácie z rozpočtu obce 

Na zasadnutie OZ sa dostavili zástupcovia evanjelickej cirkvi a.v. Sučany - ThDr. Marián Krivuš 

a Mgr. Daniel Beňuch so žiadosťou o poskytnutie dotácie na revitalizáciu ev. kostola. 

p. prednosta informoval, že žiadosti o dotácie predložilo 12 subjektov. Zasadnutiu OZ 

predchádzali jednania, z ktorých vzišlo, že obec sa bude podieľať na tom, že športoviská budú 

uvedené do užívaniaschopného stavu.  

Žiadosti predložili spoločenské organizácie (ZO SZZP, ZO JDS, ZO ZPB, ECAV Sučany) a 

športové kluby (Klub sučianskych turistov Sučany, Športový krúžok Sučany,                                             

Volejbalový klub Tatran Sučany, Kolkársky klub Tatran Sučany, Futbalový oddiel Tatran Sučany.   

Montessori klub a Športový krúžok ženy nespĺňali kritériá, nakoľko nie sú evidovaní ako 

občianske združenia.  

Jednotlivé žiadosti s odôvodnením boli prítomným zaslané v elektronickej podobe. Jednotlivé 

žiadosti boli prerokované ekonomickou a kultúrnou komisiou. Zároveň p. prednosta upozornil, 



 

 11 

že poskytnutím dotácií nesmie obec tvoriť dlh. 

 

p. starosta požiadal vzhľadom k prítomnosti zástupcov evanjelickej cirkvi na zasadnutí, o 

umožnenie ich vystúpenia. 

Za: 10  (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. 

Bella, p. Rybár, Mgr. Ďaďová, p. Miert, p. Makovník) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

ThDr. Krivuš uviedol, že predložili na obecnom úrade žiadosť o schválenie dotácie, aby mohli 

pokračovať v rekonštrukcii kostola, ktorá je pokračovaním rekonštrukcie námestia v Sučanoch. 

Informoval o snahe pokračovať v generálnej oprave kostola opravou veže, ktorá je dominantou 

kostola. Požiadal o poskytnutie dotácie vo výške 10 tis. € z celkového rozpočtu 62 tis. €. 

Informoval, že rozpočet prvej fázy predstavuje 28 tis. €. 

 

p. starosta uviedol, že v júni sa uskutoční 10. ročník Hodžových dní, oprava zapadá do kontextu 

obce.  

 

Mgr. Orelová dodala, že je dôležité, aby bola rekonštrukcia ukončená do Hodžových dní.  

 

ThDr. Krivuš odpovedal, že rekonštrukčné práce by mali byť ukončené do Hodžových dní. 

Nepredpokladá výskyt fresiek a archeologický výskum.  

 

p. Miert uviedol, že minulý rok sa zúčastnil rekonštrukčných prác na kostole. Robili sa vonkajšie 

úpravy, časť prác bolo potrebné ukončiť tak, aby sa to stihlo súčasne so stavbou „Rekonštrukcie 

námestia“. Veža je dominantnou súčasťou námestia, sú na nej obecné hodiny, ktoré sú inak 

výsadou miest. Na kostole sa robili práce na vysušení základov kostola, ev. cirkev sa finančne 

vyčerpala, preto prosí o dotáciu.   

 

p. Rybár sa opýtal, či prebehol výber dodávateľa, alebo bola predložená len jedna cenová 

ponuka. Opýtal sa, na základe čoho bol postavený rozpočet.  

 

ThDr. Krivuš uviedol, že rozpočet vypracoval p. Maňka, opravu bude možné realizovať až vtedy, 

keď budú mať peniaze. Dodal, že aj v cirkvi platí, že je potrebné urobiť prieskum trhu. Sú 

potrebné tri ponuky, prebehne výberové konanie, práce bude realizovať možno iná firma.  
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Mgr. Mgr. Belica sa opýtal, do akej miery je ponuka záväzná.  

 

ThDr. Krivuš odpovedal, že cca 90 %. 

 

p. Miert dodal, že p. Maňka spracoval predbežnú kalkuláciu ako člen cirkvi, jedná sa o základnú 

kalkuláciu prác. 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že v prípade poskytnutia dotácie, bude jej použite potrebné 

zdokladovať. Opýtal sa, prečo požadujú 1/3 nákladov.  

 

ThDr. Krivuš uviedol, že opravy dokáže realizovať podľa finančných možností. Tento rok je 

možné zrealizovať prvú časť – vežu, nasledujúce roky bočné múry kostola. V prípade, že obec 

by poskytla dotáciu, bolo by možné zrealizovať opravu celej veže. 

 

Mgr. Mgr. Belica sa opýtal, čo by spôsobilo neposkytnutie dotácie obcou, prípadne zníženie na 

8-9 tis. €. 

 

ThDr. Krivuš uviedol, že kostol nie je zaradený medzi národné kultúrne pamiatky, z toho dôvodu 

nemôže podať žiadosť o finančné prostriedky z fondu „Obnovme svoj dom“. V rámci milodarov 

sa prostriedky na obnovu kostola zbierali 28 rokov. V prípade neposkytnutia dotácie by sa 

oprava oddialila na dlhšiu dobu. V prípade zníženia dotácie by pravdepodobne nebolo možné 

zrealizovať všetky práce. 

 

PhDr. Bella uviedol, že všetkým záleží na tom, aby námestie ladilo s kostolom. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia súhlasí s poskytnutím dotácie vo výške 5 tis. €. 

Osobne nemá problém so schválením dotácie vo výške 10 tis. € s tým, že bude urobená oprava 

kompletne.  

 

MUDr. Koyš uviedol, že ekonomická komisia súhlasila s dotáciou vo výške 5 tis. € s tým, že v 

prípade potreby by bolo možné opätovne požiadať o ďalšiu dotáciu. Napriek tomu, že rozpočet 

je napätý, je potrebné akútne problémy riešiť.  

 

ThDr. Krivuš uviedol, že v prípade poskytnutia dotácie 5 tis. € z rozpočtu obce nie sú schopní 

financovať a začať realizovať opravu veže kostola. 
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Ing. Plžik uviedol, že sa jedná o vysoko neštandardnú sumu z rozpočtu obce. Je záujmom 

všetkých, aby obec vyzerala dobre. Po zrealizovanej rekonštrukcii námestia stav veže ev. kostola 

narúša kolorit. Uviedol, že prípadnú dotáciu je potrebné vyúčtovať do 31.12.2014. V prípade, že 

by sa to nemalo stihnúť do Hodžových dní, by bolo lepšie začať s opravou až po oslavách. 

Podľa zákona o verejnom obstarávaní, ak sa poskytnú subjektu verejné prostriedky vo výške 50 

% z ceny diela, musí sa postupovať podľa zákona o verejnom obstarávaní.  

V erbe obce sú symbolmi dva kostoly. Je potrebné dbať, aby tak aj vyzerali. Do budúcna, ak 

podá žiadosť zástupca kat. cirkvi, postup bude rovnaký. 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo dotáciu pre Evanjelický cirkevný zbor  a. v. v Sučanoch na 

opravu veže kostola podľa predloženej žiadosti vo výške 10 000 €: 

Za: 10  (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. 

Bella, p. Rybár, Mgr. Ďaďová, p. Miert, p. Makovník) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

ThDr. Krivuš poďakoval za dotáciu v mene ev. cirkvi a.v. 

 

p. Makovník dal návrh, aby bola poskytnutá dotácia Futbalovému oddielu vo výške 12 tis. € ako 

navrhla komisia športu. 

 

Mgr. Orelová informovala o návrhu ekonomickej komisie – rozdelenie dotácií spoločenským 

organizáciám a športovým klubom. Futbalovému oddielu bola navrhnutá dotácia vo výške 5 tis. 

€ s tým, že po jej vyúčtovaní môžu v priebehu roka požiadať o ďalšiu dotáciu.  

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že aktuálne VZN umožňuje poskytnúť ďalšiu dotáciu v priebehu roka. 

Nevidí však dôvod poskytnutia dotácie Skialpinistickému oddielu, nakoľko nebudú realizovať 

preteky.  

 

Hlasovanie za návrh p. Makovníka – poskytnutie dotácií v zmysle návrhu komisie kultúry a 

športu: 

Za: 1  (p. Makovník) 

Proti: 5 (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Koyš, Mgr. Orelová,  p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Zdržal sa: 4 (p. Miert, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. Bella) 
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Hlasovanie za návrh Mgr. Orelovej – dotácie v zmysle návrhu ekonomickej komisie: 

Za: 8  (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. 

Bella, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 1 (p. Makovník) 

Zdržal sa: 1 (p. Miert) 

 

Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2014 

p. prednosta informoval o návrhu zmeny rozpočtu obce a ZŠ na r. 2014: 

a/ Príjem: 

312001 transfer v rámci VS – zo štátneho rozpočtu SR – asistent ZŠ  + 7.800 €  

Výdavky 

0.1.01   Výdavky verejnej správy: 

630   Tovary a služby                                                                            - 10 000 € 

08.4.0 Náboženské a iné spoločenské služby : 

640 Príspevok občianskym združeniam                                               + 10 000 € 

09.1.2.0  Základné vzdelanie /dotácia zo ŠR na ZŠ/ 

610 mzdy asistent ZŠ                                                                            +  5 070 € 

620 odvody asistent ZŠ                                                                         +  2 730 €               

 

b/ Použitie rezervného fondu obce nasledovne: 

04.5.1.2  717  Rekonštrukcia stĺpu hanby                                            +  6 000,- € 

04.4.3     716  Spracovanie projektu obnovy Domu Ď. Langsfelda      + 6 000,- € 

04.4.3     716  Spracovanie projektu vodovodu IBV Pod Skalou         +  2 000,- €   

01.1.1.6  714  Kúpa osob. automobilu OcU                                       +  15 000,- € 

03.2.0     714  Kúpa osob. automobilu OHZ                                         + 2 100,- € 

Celkové použitie RF vo výške                                                                31 100,- € 

 

c/ Použitie prostriedkov zo zelene /iné fondy - prostriedky z NDS/ vo výške 6 000,- na 

údržbu zelene v obci nasledovne: 

Príjem 

454 002 Príjem z ostatných finančných operácií                                   + 6 000 € 

Výdaj 

05.1.0 Nakladanie s odpadmi  630 Tovary a služby                               + 6 000 € 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia doporučuje návrh schváliť. 

 

Rozprava: p. Miert 

 

p. Miert sa opýtal na vek osobného automobilu Fiat. 

 

p. starosta odpovedal, že automobil má 10 rokov, jeho používanie je neefektívne. 

 

Hlasovanie za zmenu rozpočtu obce a ZŠ na r. 2014: 
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Za: 9  (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. 

Bella, p. Rybár, Mgr. Ďaďová, p. Miert) 

Proti: 1 (p. Makovník) 

Zdržal sa: 0 

 

Inventarizácia majetku k 31.12.2013 s návrhom na vyradenie majetku 

p. prednosta informoval, že inventarizácia prebehla ku koncu roka. 

 

Hlasovanie za schválenie vyradenia majetku obce:  

- dom na ul. 29. Augusta 72, č. inv. BUD 1834017,  s následnou asanáciou,  

- defibrilátora, č. inv  STR 76011, spôsob likvidácie šrotovaním /odovzdaním do odpadu/   

- auto VW Caddy č. inv  STR 003, spôsob likvidácie šrotovaním /odovzdaním do odpadu/   

Za: 8  (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, p. Rybár, 

Mgr. Ďaďová, p. Miert) 

Proti: 1 (p. Makovník) 

Zdržal sa: 0 

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

 

Správy o činnosti komisií 

MUDr. Konvit uviedol, že bol znížený rozpočet sociálno-zdravotnej komisie. Je ťažké robiť 

sociálnu politiku bez peňazí. 

 

p. starosta povedal, že občania prepadávajú do sociálnej siete samosprávy. Čoraz viac občanov je 

odkázaných na pomoc.  

 

PhDr. Bella sa opýtal, ako sa nakladá s príspevkom na stravu. 

 

p. prednosta povedal, že došlo k prepracovaniu systému, Ing. Bobčeková rieši novú smernicu, 

ktorá bude predmetom rokovania nasledujúceho OZ. 

 

Mgr. Belicová uviedla, že dôjde k zmene tak, že do systému budú zahrnuté všetky reštaurácie, 

ktoré podpíšu zmluvu s obcou Sučany. Dôchodca bude podpisovať výkaz, reštaurácia urobí 

vyúčtovanie, dostane peniaze. 

 

p. Miert informoval o činnosti stavebnej komisie. Zápis bol prítomným doručený v predstihu. 
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Komisia prerokovala žiadosť f. Turimex, s.r.o. o odkúpenie nehnuteľností – "Praktik". Turimex, 

s.r.o., v zastúpení konateľom spoločnosti Ing. Bohuslavom Vajzerom požiadala o odkúpenie 

nehnuteľností - pozemky p.č. 151/1, 151/2, 152/1, 152/2 a stavby na týchto pozemkoch 

(„Praktik“), ktorých časť má v súčasnosti v prenájme. Žiadateľ je ochotný sa zaviazať udržanie 

súčasného účelu objektov (služby) na dobu min. 10 rokov. Obec objekt prenajíma na účel 

poskytovania služieb (predajňa železiarstvo a stavebniny, lekár, kaderníctvo, pedikúra...) a 

neuvažuje s iným využitím objektu. Údržba objektu stojí obec určité prostriedky a v blízkom 

čase bude potrebná komplexná rekonštrukcia celej stavby. Komisia nemá námietky k odpredaju 

nehnuteľností. 

 

p. starosta povedal, že v prípade odpredaja je potrebné kupujúceho zaviazať zachovaním 

existujúcich služieb. 

 

Ing. Plžik uviedol, že v prípade odpredaja majetku sú prípustné štyri možnosti. Odpredaj hodný 

osobitného zreteľa je potrebné zverejniť 15 dní pred konaním zasadnutia OZ.  

 

Mgr. Orelová uviedla, že záujemca navrhuje cenu 37 tis. €, bolo by vhodné rokovať o jej zvýšení 

do 45 tis. €. V rámci kúpnej zmluvy by mali byť stanovené podmienky nezvyšovania nájmu pre 

súčasných nájomcov, predkupné právo pre obec. 

 

Prítomní sa dohodli na odpredaji formou osobitného zreteľa z dôvodu udržania súčasných 

služieb.  

Ing. Plžik doplnil viazanosť služieb po dobu 10 rokov. Je potrebné zvolať užívateľov objektu, 

určiť mechanizmus navyšovania cien nájmu.  

 

Mgr. Belicová povedala, že zámer musí byť zverejnený 15 dní pred konaním OZ. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje Komisiu pre vyjednanie ceny predaja 

nehnuteľnosti „Praktik“ so spoločnosťou Turimex, s.r.o., v zastúpení konateľom spoločnosti Ing. 

Bohuslavom Vajzerom v zložení M. Miert, L. Orelová, M. Bella a V. Olbert.  

Za: 9  (PhDr. Bella, Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. 

Miháliková, p. Rybár, Mgr. Ďaďová, p. Miert) 

Proti: 1 (p. Makovník) 

Zdržal sa: 0 

 



 

 17 

p. Miert informoval, že stavebná komisia prerokovala žiadosť Antona Repoňa a manželky - o 

povolenie prechodu - pozemok  p.č. 1985/3 prenajatý T. Matulovej. Obec obdržala žiadosť o 

povolenie prechodu cez pozemok p.č. 1985/3 na ul. 29. augusta, ktorý obec prenajala p. 

Matulovej s manželom. Komisia navrhuje umožniť žiadateľovi prejazd motorovým vozidlom v 

nevyhnutných prípadoch (zásobovanie uhlím, drevom), záležitosť prerokovať s dotknutými 

stranami a následne pripraviť dodatok nájomnej zmluvy. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ žiada stavebný referát pripraviť dodatok k zmluve o 

prenájme s p. T. Matulovou a manželom o povolenie prechodu cez pozemok p.č. 1985/3 na ul. 

29. Augusta pre p. Antona Repoňa s manželkou.  

Za: 9  (PhDr. Bella, Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. 

Miháliková, p. Rybár, Mgr. Ďaďová, p. Miert) 

Proti: 1 (p. Makovník) 

Zdržal sa: 0 

 

p. Miert informoval, že stavebná komisia prerokovala žiadosť p. MUDr. Jána Kodaja a manželky 

Anny, byt. Stará Hradská 33, Sučany,  o odkúpenie ¾ podielu k pozemku parcela č. KN-C 657 o 

výmere 372 m2. Pozemok je  v užívaní Kodajovcov od roku 2009 na základe Rozhodnutia OZ. 

¼ podiel je vo vlastníctve neb. Anny Lackovej, r. Kašubovej, ul. SNP, Sučany a je predmetom 

dedičského konania. Komisia nemá námietky k odpredaju ¾ podielu k nehnuteľnosti. Vzhľadom 

k nemožnosti iného hospodárneho využitia pozemku komisia navrhuje odpredaj v zmysle 

zákona  SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, podľa §9a  ods. 8 písm. e) – prípad hodný 

osobitného zreteľa s podmienkou rešpektovania predkupného práva dedičov po neb. A. 

Lacikovej. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým žiada prednostu OcÚ, aby pripravil pre budúce 

OZ predaj ¾ podielu k pozemku parcela č. KN-C 657 o výmere 372  m²  MUDr. Jánovi  

Kodajovi s manž. Annou, a to spôsobom hodným osobitného zreteľa v cene 25€/ m² 

s podmienkou predkupného práva pre dedičov p. Anny Lacikovej rod. Kašubovej. Pozemok je  

v užívaní manželov  Kodajovcov od roku  2009 a pre obec inak nevyužiteľný. 

Za: 8  (PhDr. Bella, Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, 

Mgr. Ďaďová, p. Miert) 

Proti: 1 (p. Makovník) 

Zdržal sa: 0 

Počas hlasovania nebol prítomný MUDr. Konvit. 
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p. Miert informoval, že stavebná komisia prerokovala žiadosť Mgr. Lukáša Králika - Zámer 

prestavby "Domu služieb"a žiadosť o odpredaj skladov na parc. č. 613. Mgr. Králik predložil 

žiadosť o odkúpenie skladových budov na parcele č. 613 s ich následnou asanáciou z dôvodu 

súvisu s plánovanou rekonštrukciou bývalého Domu služieb, prezentovanou na zasadnutí OZ 

dňa 6.11.2013. Komisia opakovane prehodnotila predložený návrh. Vzhľadom na plánované 

využívanie plochy ako tržnice, Komisia pripúšťa asanáciu skladov s podmienkou viazanosti na 

realizáciu rekonštrukcie Domu služieb. Predaj časti pozemku parc. č. 613 „pod skladmi“ komisia 

nedoporučuje. Je snaha umožniť realizáciu zámeru. Je opodstatnená obava, že sklady budú 

zbúrané, môže dôjsť k poškodeniu novovybudovaného námestia. Jedná sa o veľkú rekonštrukciu, 

kde budú potrebné veľké stavebné mechanizmy. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia doporučuje odpredaj skladov aj pozemku za cenu 

stanovenú znaleckým posudkom, ktorý by mal byť vypracovaný samostatne pre pozemok a 

samostatne pre stavby. Podmienkou by malo byť uvedenie poškodených objektov do pôvodného 

stavu. Podmienkou by malo byť zdokladovanie preinvestovania 200 tis. € do konca roka 2018. V 

prípade nedodržania tejto podmienky je potrebné uviesť v zmluve predkupné právo odkúpenia 

obcou v cene tohto znaleckého posudku. Podmienkou by malo byť uvedenie do pôvodného 

stavu. 

 

Ing. Plžik uviedol, že podmienky budú zakotvené v stavebnom povolení (že to bude uvedené do 

pôvodného stavu). 

 

Ing. Huber dodal, že v prípade ich nedodržania nie je možné skolaudovať stavbu, prípadne môže 

byť pokutovaný. 

 

Ing. Plžik uviedol, že podmienkou kúpnej zmluvy bude preinvestovanie 200 tis. € a 

skolaudovanie stavby do 31.12.2018. V prípade, že nebude termín dodržaný, bude pozemky 

povinný odpredať obci za cenu uvedenú v znaleckom posudku (preto bude rozdelený na cenu 

pozemku a budov). 

 

Mgr. Belicová uviedla, že existuje právo spätnej kúpy. Je možné, že v prípade nesplnenia 

podmienok uvedených v stavebnom povolení, časť pozemku odpredá obci späť za stanovenú 

cenu. p. Králik dokumentuje banke podnikateľský zámer. 

 

Ing. Plžik uviedol, že je potrebné dať vypracovať znalecký posudok čo najskôr, priamy predaj je 
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potrebné zverejniť 15 dní pred rokovaním OZ. Je potrebné zvolať rokovanie.  

 

Ing. Huber informoval, že v súvislosti s námestím prebieha zápis vkladov do katastra 

nehnuteľností. 

 

OZ požiadalo p. prednostu, aby pripravil pre budúce OZ podklady pre predaj pozemku a skladov 

v priestore námestia pri dome vo vlastníctve pána Králika v zmysle záverov z OZ /zverejnenie 

zámeru odpredaja, znalecký posudok, zmluvné podmienky/. 

 

p. Miert informoval, že boli prerokované požiadavky stavebnej komisie. 

a)  Asanácia domu na ul. 29. augusta č. 72 („Jankovičová“) 

Objekt je odpojený od technickej infraštruktúry. Komisia navrhuje objekt vyradiť z 

majetku obce a následne asanovať. 

b) Obnova NKP Rodný dom J. Langsfelda 

Obec má možnosť získať dotáciu na obnovu Domu J. Langsfelda. Pre tento účel je 

potrebné spracovať projektovú dokumentáciu s rozpočtom stavby. 

Komisia navrhuje vyčlenenie fin. prostriedkov z rez. fondu vo výške 6000,- € za účelom 

obstarania projektovej dokumentácie obnovy. 

c) Rozšírenie cintorína: 

Obec požiadala SPF o bezodplatný prevod pozemku pre rozšírenie cintorína. Žiadosť 

zatiaľ nebola vybavená. 

d) Obytné kontajnery na ul. J. Langsfelda: 

Komisia navrhuje riešiť situáciu vysporiadaním nehnuteľností pre premiestnenie 

kontajnerov na ul. Pri Váhu. Do doby premiestnenia predĺžiť platnosť užívacieho 

povolenia, maximálne však s platnosťou predĺženou o celý jeden rok od skončenia 

platného dočasného užívacieho povolenia. 

e) Vodovod IBV Pod Skalou: 

Obec v minulosti vypracovala dokumentáciu na verejný vodovod a požiadala Turvod o 

zaradenie do plánu výstavby. Turvod vyčlenil na r. 2014 sumu 60.000,- € na realizáciu 

vodovodu s podmienkou jeho zokruhovania. Z toho dôvodu je potrebné dopracovať 

projektovú dokumentáciu. 

Komisia navrhuje zmenu rozpočtu na vyčlenenie fin. prostriedkov vo výške cca 2.000,- € 

na projektové práce. 

f) Prestrešenie pódia na námestí: 

Komisia nemá zásadné námietky k realizácii prestrešenia pódia za podmienok 

rešpektovania súčasného stavu a daností za finančných možností obce. 

g) Výmena okien na Dome smútku: 

Obec požiadala o príspevok vo výške 7000,- € na výmenu okien z programu nadácie 

Pontis. Projekt nebol zaradený medzi víťazné projekty avšak je odporúčaný do schémy 

„local sponzorship 2014“  

h) Dotácia MF SR - MF SR zverejnilo výzvy na predkladanie žiadostí o dotácie podľa § 1 a 

 §2 Výnosu MFSR č. 26825/2009 z 9.12.2005. Možné je žiadať 1.000-13.500 €. 

 Komisia navrhuje požiadať o dotáciu na výmenu okien kuchyne MŠ. 

 

p. starosta uviedol, že Kolkáreň je v havarijnom stave, strecha je hrdzavá, deravá, počas dlhšie 

trvajúcich dažďov tečie voda. 
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Ing. Huber uviedol, že žiadosť je potrebné podať do konca marca.  

 

Ing. Plžik dodal, že v prípade schválenia žiadosti je možné urobiť výmenu okien v ŠJ z rozpočtu 

obce. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa schvaľuje predloženie žiadosti o dotáciu na MF SR 

podľa § 1 a §  2 Výnosu MFSR č. 6825/2009 z 9.12. 2005 na opravu havarijného stavu strechy 

budovy kolkárne: 

Za: 7  (MUDr. Koyš, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, p. Miert, p. 

Makovník) 

Proti: 1 (p. Rybár) 

Zdržal sa: 2 (Mgr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová) 

 

p. Miert požiadal p. prednostu o posúrenie riešenia prístrešku na železničnej stanici Sučany, 

nakoľko je v telese diaľnice D1 plánovaný. 

 

p. prednosta odpovedal, že je riešený v dokumentácii. 

 

p. Miert požiadal o schválenie doplnenia p. Jaroslava Kapustu ako člena stavebnej komisie. 

 

Hlasovanie za schválenie Člena komisie výstavby, územného plánovania a dopravy p. Jaroslava 

Kapustu: 

Za: 9  (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. Bella, p. Rybár, Mgr. 

Ďaďová, p. Miert, p. Makovník) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 (Mgr. Mgr. Belica) 

 

Mgr. Orelová požiadala o doriešenie umiestnenia prístrešku v Hrabinách. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ žiada prednostu OcÚ o riešenie umiestnenia 

autobusového prístrešku na autobusovej zastávke Sučany - Hradiská v smere Turany – Martin. 

Za: 10  (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. 

Bella, p. Rybár, Mgr. Ďaďová, p. Miert, p. Makovník) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  



 

 21 

Mgr. Ďaďová informovala o činnosti kultúrnej komisie, ktorá zasadala dvakrát. Riešila dotácie, 

organizačné zabezpečenie plesu, prípravu 10. ročníka Dní Milana Hodžu, Pochod masiek, 

pochovávanie basy, divadelné predstavenie. 

 

p. starosta informoval, že dňa 8.3.2014 o 10,00 hod. bude odhalená pamätná tabuľa Eugena 

Lazišťana. Pozval prítomných na tento slávnostný akt. 

 

p. Pánik navrhol, že vzhľadom k tomu, že v priestoroch základnej školy je zriadená pamätná izba 

Eugena Lazišťana, môže prebehnúť občerstvenie hostí v jej priestoroch. 

 

Mgr. Ďaďová informovala, že novou kronikárkou obce je Mgr. Lenka Orelová. Opýtala sa, či 

bola zaslaná odpoveď p. Kozákovej, ktorá žiadala o príspevok na pamätnú tabuľu R. Mórica. 

 

Mgr. Mgr. Belica informoval, že komisia verejného poriadku prijala na svojom zasadnutí 4 

uznesenia: 

- požiadala obecný úrad o preskúmanie trativodov mimo snehovej pokrývky, 

- vykonať zmeny vo VZN k CVČ, 

- prehodnotiť výkon služieb obecnej polície, 

- doporučila sociálnemu referátu vytvoriť predškolskú prípravu mimo objektu MŠ v objekte ZŠ. 

Riaditeľka ZŠ zistila, že rómske deti sú podhodnotene pripravené na školskú dochádzku. 

Vytvoril by sa priestor, aby sa 1 hod. týždenne venovali rómske matky deťom pod pedagogickým 

dohľadom. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým žiada referát pre sociálnu starostlivosť 

zabezpečiť konkrétne podmienky pre zvýšenie veľmi nízkej  pripravenosti rómskych deti pred 

zápisom do 1. ročníka  ZŠ vytvorením predškolskej prípravy mimo priestoru MŠ (doporučuje sa 

v objekte ZŠ). 

Za: 8  (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miháliková, PhDr. 

Bella, Mgr. Ďaďová, p. Miert) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 (p. Makovník, p. Rybár)  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým schválilo znenie   „Výzvy k fyzickým 

a právnickým osobám , ktoré doteraz nemajú pripojenú svoju nehnuteľnosť  na verejnú 

kanalizáciu v obci Sučany“. 
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Za: 6  (Mgr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, PhDr. Bella, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 1 (p. Miert)  

Zdržal sa: 3 (p. Miháliková, p. Makovník, MUDr. Koyš) 

 

p. starosta informoval, že obecný úrad, odbor životného prostredia, prešetruje sťažnosť vo veci 

výrubu stromov. Vec je v štádiu prešetrovania. 

 

p. Pánik sa dostavil na zasadnutie OZ so žiadosťou o očistenie mena, späťvrátenie cti, keď pred 

12. rokmi  bol zbavený funkcie riaditeľa Základnej školy v Sučanoch. Uviedol, že nepožaduje 

späť funkciu, odškodnenie, ale očistenie svojho mena, požaduje svoju česť, ktorá bola takto 

pošliapaná. Požiadal o zrušenie uznesenia č. 30 z 18.11.2002 o odvolaní z funkcie riaditeľa 

Základnej školy v Sučanoch.  

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že v zmysle čl. 17 rokovacieho poriadku je návrh na znenie uznesenia 

súčasťou predkladaného materiálu alebo naformulované návrhhovou komisiou, musela by si ho 

osvojiť návrhová komisia, čo je prvou právnou prekážkou. Uznesenie bolo p. Pánikom v 

civilnom konaní napadnuté na súde. Keby malo OZ zrušiť uznesenie, išlo by proti 

právoplatnému rozhodnutiu Okresného súdu v Martine, Krajského súdu v Žiline. Vytvorilo by sa 

právne vákuum, negovalo by sa rozhodnutie súdu. 

 

p. Pánik uviedol, že aj v minulosti boli ľudia rehabilitovaní. Jeho postoj k odvolaniu z funkcie 

bude súčasťou „Turistickej poviedky“. 

 

Ing. Plžik uviedol, že poslancom zašle zápisnice OZ z októbra, novembra 2002, v tej dobe boli 

zverejnené na internete,  sú overené overovateľmi, majú vysokú vypovedaciu hodnotu.  V 

októbri 2002 bola na zasadnutí OZ prejednaná petícia 215 občanov, ktorí žiadali odvolanie 

riaditeľa ZŠ. Riešilo sa to v zmysle platného zákona. Petícia bola posunutá Radu školy, zišla sa 

8-členná radu školy, 7 hlasov bolo za, 1 proti odvolaniu p. Pánika. Na zasadnutí OZ v novembri 

2002 sa tento problém otvoril znova. Boli prítomné aj zástupkyne, ktoré odstúpili z dôvodu, že 

nebola možná spolupráca s p. riaditeľom. Došlo k tajnému hlasovaniu – zo 16 prítomných 

poslancov hlasovalo 13 za, 3 sa zdržali.  

 

p. starosta uzatvoril problém s tým, že p. Pánikovi bude doručená písomná odpoveď. 

p. starosta ďalej povedal, že čo sa týka Rekonštrukcie ZŠ, materiály z Ministerstva 

pôdohospodárstva a regionálneho rozvoja uznali dostavbu. Obec je pred vykonaním fyzickej 



 

 23 

kontroly. Sú tam ešte nevyriešené drobné administratívne záležitosti, ktoré riešia, radia sa s 

odborom kontroly. Materiály, ktoré žiadali, boli predložené. Je predpoklad, že veci sa pohnú, v 

priebehu mesiaca by mali byť doriešené. Preklenovací úver bol prolongovaný do konca 

novembra, je časový priestor, aby sa to dotiahlo.  

Čo sa týka Rekonštrukcie námestia, obec obdržala platbu, ktorá bola v termíne do 5 dní 

odoslaná: 

- časť bola odoslaná exekútorom, 

- časť boli postúpené pohľadávky, 

- zvyšná suma bola odoslaná Sagabuildu, ktorý postupne peniaze rozdeľuje. 

Obec si splnila všetky záväzky, ktoré z projektu vyplývajú. Boli odovzdané podklady k 

záverečnej platbe, ešte by mala obec obdržať 170 tis. €. 

 

Záver 

 

Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 

OZ ukončil. 
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